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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Δικαιοσύνης. 

 

ΘΕΜΑ: Αιτήματα Δικηγορικού Συλλόγου Κέρκυρας 

Ο επαγγελματικός κλάδος των δικηγόρων τα τελευταία χρόνια αντιμετωπίζει 

τεράστια οικονομικά προβλήματα, όχι μόνο εξαιτίας της πανδημίας, αλλά και 

εξαιτίας της ασκούμενης κυβερνητικής πολιτικής. Οι δικηγορικοί σύλλογοι της 

χώρας έχουν προτείνει επανειλημμένως τη λήψη άμεσων μέτρων, προκειμένου να 

δοθεί μια ανάσα στους πληττόμενους δικηγόρους. Μερικά από τα μέτρα είναι τα 

ακόλουθα: 1) H μείωση του ΦΠΑ στη μεσαία κλίμακα, 2) η υποχρεωτική 

παράσταση στα συμβόλαια για τον αγοραστή, έτσι ώστε να ανασυσταθεί το Ταμείο 

Συνεργασίας σε κάθε Σύλλογο, ο κύριος αναδιανεμητικος μηχανισμός 

συναδελφικής αλληλεγγύης και οικονομικής ενίσχυσης των νέων δικηγόρων, 3) η 

κατάργηση της συνεχιζόμενης κακονομίας και πολυνομίας,4) η κατάργηση του 

επιδόματος αλληλεγγύης και η προκαταβολή φόρου κλπ. 

Ειδικότερα, ο Δικηγορικός Σύλλογος Κέρκυρας, εκτός των ανωτέρω αιτημάτων, σε 

επιστολή του επισημαίνει τα προβλήματα που αντιμετωπίζει το δικηγορικό σώμα 

στην Κέρκυρα και την αδιαφορία της κυβέρνησης στα αιτήματά τους. 

Συγκεκριμένα, μεταξύ άλλων, ζητούν: 

1. Την ενίσχυση του Εφετείου Κέρκυρας με 2 θέσεις Εφέτη και την πρόσληψη 

δικαστικών υπαλλήλων τόσο στο Εφετείο όσο και στην Εισαγγελία. 

2. Τη συνεδρίαση 6 φορές τον χρόνο στην Κέρκυρα του Μεταβατικού 

Διοικητικού Εφετείου Κέρκυρας – Ιωαννίνων 

3. Την ενεργοποίηση του Κτηματολογικού Γραφείου Ιονίων Νήσων, διότι ενώ 

υπήρξε απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του Κτηματολογίου για 

προκήρυξη της θέσης του Προϊσταμένου, τελικά ματαιώθηκε η προκήρυξη 

4. Την εύρεση ακινήτου για ανέγερση νέων φυλακών. 

5. Την κατάργηση της εγγραφής των δικηγόρων στο ΓΕΜΗ 

6. Την παράταση των προθεσμιών για την άσκηση αγωγών Κτηματολογίου 

μέχρι τη συμπλήρωση της 20ετούς παραγραφής της έκτακτης χρησικτησίας. 
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Επειδή μέχρι τώρα η κυβέρνηση δεν έχει πράξει τίποτα και για τα γενικότερα 

αιτήματα των δικηγορικών συλλόγων και για τα ειδικότερα που προβάλλει ο 

Δικηγορικός Σύλλογος Κέρκυρας,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Τι προτίθεται να πράξει, προκειμένου να αντιμετωπισθούν χρονίζοντα προβλήματα, 

όπως τα παραπάνω; 

Αθήνα, 18.1.2022 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

Χάρης Καστανίδης 

 

 




